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Protokół Nr 47/2014 

z posiedzenia Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych Rady 

Miejskiej w Strykowie,  

które odbyło się w dniu  12 marca  2014 r. 

 

Posiedzenie Komisji prowadził jej Przewodniczący radny Włodzimierz Grochocki.   

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Analiza stanu oznakowania dróg na terenie gminy Stryków. 

2. Warunki funkcjonowania niektórych jednostek OSP na terenie Gminy Stryków. 

3. Sprawy rożne.   

 

Ad. 1 Analiza stanu oznakowania dróg na terenie gminy Stryków. 

 

W ramach realizacji tego punktu posiedzenia Komisja udała się z wizytą w teren celem 

lustracji stanu oznakowania dróg. Na posiedzeniu w dniu 12 marca 2014 r. przyjęła 

następujące wnioski: 

 

1. Komisja wnioskuje o 

a) przesunięcie znaku ,, STOP ˮ przed przejazdem PKP  na ul. Kolejowej w 

Strykowie ( jadąc od strony Strykowa)  celem poprawienia bezpieczeństwa , 

 

b) przestawienie znaku ,,zakaz zatrzymywania się ˮ na Pl. Łukasińskiego w 

Strykowie bliżej skrzyżowania z ul. Kościuszki , 

 

c) zainstalowanie na drodze Stryków-Sierżnia  drogowskazu do wsi Warszewice, 

 

d) uzupełnienie brakujących  i wymianę nieczytelnych tablic z nazwami ulic w 

Strykowie, 

 

e) uprzątnięcie terenu wzdłuż ul. Wczasowej w Strykowie, 

 

f) uporządkowanie terenu działki gminnej ( za posesją Nr 19) przy ul. Kościuszki 

w Strykowie. 

 

W/w wnioski zostały przyjęte jednogłośnie.  

 

Ad. 2 Warunki funkcjonowania niektórych jednostek OSP na terenie Gminy Stryków. 

 

W ramach realizacji pkt 2 Komisja wizytowała wybrane  jednostki OSP w 

Warszewicach , Dobrej i Kiełminie. 

Komisja odwiedziła Ochotniczą Straż Pożarną w Warszewicach. Prezes OSP Warszewice - 

Alfred Szubert, oprowadził członków Komisji po obiekcie. Jednostka posiada   samochód 

pożarniczy Star 244, w niezłym stanie. Potrzeba w nim niewielkich napraw blacharsko 

lakierniczych. Samochód jest dobrze wyposażony w potrzebny sprzęt. Jednostka potrzebuje 

tylko dokupić ekwipunek indywidualny strażaków. Natomiast sam garaż jest bardzo ciasny, 

podczas akcji nie możliwości wejść szybko z niego do samochodu. Samochód musi wyjechać 

na zewnątrz. Ponadto jedna ze ścian jest pęknięta i ma pewien odchyłek od pionu. Wg relacji 

p. Szuberta, planowana jest rozbudowa garażu i ten mankament zostanie usunięty. Randi 
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obejrzeli także pomieszczenia świetlicowe, z których korzystają oprócz strażaków, inni 

mieszkańcy wsi zrzeszeni w Kole Gospodyń Wiejskich i Stowarzyszeniu “Razem”. Te 

pomieszczenia są w bardzo dobrym stanie, zadbane i estetyczne. 

Następnie Komisja udała się do Dobrej w celu odwiedzenia tamtejszej OSP. Niestety o 

umówionej godzinie nikogo z przedstawicieli Straży nie było. Obiekt był zamknięty. Po 15 

minutowym oczekiwaniu Komisja udała się do Kiełminy.  

W Kiełminie obecny był Prezes OSP     i kierowca. Jednostka posiada b. dobry samochód 

pożarniczy MAN, doskonale wyposażony w najpotrzebniejszy sprzęt. Strażacy posiadają  

kompletne wyposażenie bojowe wraz z aparatami tlenowymi. Wszyscy są wyszkoleni w 

wielu dziedzinach ratownictwa. Garaż jest ciasny i sytuacja wyjazdowa jest podobna jak 

Warszewicach - wsiada się do wozu na zewnątrz. Członkowie OSP we własnym zakresie 

wykonują wiele prac na rzecz polepszenia warunków działalności. Tak dobrze wyposażona i 

przeszkolona jednostka powinna mieć lepsze zaplecze socjalne. 

Komisja wnosi uwagę dotyczącą OSP -  na budynkach  strażnic znajdują się tablice 

informujące o składzie zarządu i osobach odpowiedzialnych za strażnicę oraz ich adresy 

domowe - konieczna jest zmiana tych danych w postaci umieszczenia  nr telefonu do tych 

osób, a usunięcie adresów zamieszkania. 

W trakcie przejazdu do ww. miejscowości  Komisja zauważyła brak znaku drogowego 

informującego o udźwigu mostu na rzece Moszczenicy w Cesarce. Znaki na tej drodze i na 

drodze do Ługów i dalej do Dobrej są pomalowane farbami przez wandali. Oszpecone 

różnymi malunkami są także przystanki autobusowe - dla uczniów, jak i komunikacji 

publicznej. 

Wniosek: 

2. Komisja wnioskuje o zapoznanie Jednostek OSP z terenu gminy Stryków z przebiegiem 

dróg przeciwpożarowych w centrach logistycznych i przemysłowych  położonych wokół 

Strykowa. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

Przewodniczący  

            Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego 

            i Dróg Publicznych Rady Miejskiej Strykowie  

 

              Włodzimierz Grochocki 
 

 

 

 


